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Fremtidens fjernsyn Ved udgangen af oktober 2009 er det slut med at se tv på den gammeldags 

analoge måde. Så skal alle have et tv, som kan modtage de digitale signaler eller en set top boks, 

hvis man har været vant til at få tv-signalerne fra en udendørsantenne eller fra stueantenne. For dem 

med kabel-tv eller tv via satellit eller bredbånd,er det ikke sikkert, at der sker ændringer. Så bliver 

det spændende, hvem der kommer til at bestemme programudbuddet og hvilke valgmuligheder, 

man får. Det bliver dels et selskab ejet af DR og TV2 - DIGI-TV. De sender allerede nu via det 

"jordbaserede digitale sendenet" - altså via tv-master. Og så bliver det et privat selskab. Hvilket, 

afgør Radio- og tv-nævnet. De har tre muligheder at vælge imellem: norske Telenor (ejer Canal 

Digital i Danmark), svenske Boxer (driver det digitale tv-net i Sverige) og MTG - Modern Times 

Group, som står bag TV3 og Viasat. Hvem det end bliver, så håber jeg at de vil prioritere borgernes 

mulighed for selv at vælge og fravælge tv-programmer højt samt at der bliver en familievenlig 

profil. Personligt ville jeg være glad for at kunne se nationale kanaler fra mange forskellige lande, 

for det styrker vores mellemfolkelige forståelse og sprogkundskaber. Jeg ville også være glad, hvis 

jeg kunne slippe for Kanal København. Men desværre har politikerne strikket tingene sammen så 

molboagtigt, at lokalt græsrods-tv kommer på samme kanal som TV2's regionalprogrammer! Det 

skete allerede i Louise Freverts tid. Jeg kan huske at hun var en af dem, som syntes at dette var så 

genialt. Men hvem, der har hovedæren for dette forslag, vides ikke. Hun er jo heller ikke den eneste, 

der har forladt scenen. En anden er "det løsgående missil" Jens Rohde. Han påstod engang, at 

markedskræfterne ville sikre, at der ikke kom porno på de ukodede kanaler i det digitale sendenet. 

Heri var socialdemokraternes Mogens Jensen ganske enig. Men de har nok gjort regning uden vært. 

Pornoen på Kanal København har altid været sejlivet, for ingen på denne kanal - heller ikke de 

hellige kristne - har rigtigt villet slippe tanken om de gode reklamekroner, som følger med denne 

porno. Men hvad skal man stille op, så længe dobbeltmoralen stortrives og politikerne foregiver at 

ville det gode, men lader det onde ske? Af Nanna Gersov, cand.scient.soc. 
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